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 פירוט

הרבה בזכות  .רה להגנת הטבע בהרבה מחמאות לכלל הפעילים וללירון והח - כוסית תהרמ. 1
האחרונים אלא בכל ההרכב האנושי. עצם קיומה של קיימא ופעילות לא רק בחודשים והאנשים 

הוכחה כנכונה.  ,חיה ונושמת ומצויה בוועדות ההיות אסטרטגיה של קיימא,ה ,השנים האחרונות
, ובעיקר אכזיב אחריםההתעקשות שלנו לקדם את חזית הים. כמו כן תרמו המאבקים הכמו גם 

ומיה ב המאבק בבצת התחיל בפגישה באקונ החדש.הוועד המחוזית אישיותו של יונתן מהנדס וגם 
 כך שסוגרים מעגל. 2008

פעילותו ולהתמקד בתכנון המפורט  תיש לחדש אסוכם כי הצוות נפגש רק פעמיים.  - חזית הים. 2
אמירה שפשוט לבוא שניים פעם הבאה.  ישלבצת.  לירון יקדם פגישה בקרוב. מבקשים נציג שני 

לירון גם יפגוש את סילס שהוא ראש החברה הכלכלית  הוסכם על מיה כנציגה שניה בנוסף ליודה. 
 פורמלית עם אילן אייזן )רחל ומיה(.-סוכם גם לקדם פגישה לא החדש.

 צריך לבואאין תמימות דעים לנחיצותה לעת הזאת שהרי כבר מכירנו.  -  פגישה עם דוידוביץ. 3
יותר מוכנים עם רשימה קונקרטית של נושאים. יובל יקדם מול יודה .  בנושא של תחבורה אפשר 

 כבר לקדם שת'פ בעניין נהריה. יודה מול לירון.

 -ו להעלאה מול דוידוביץעבין הנושאים  שהוצ

 שת'פ נהריה., מה קורה עם צוות היגוי, רכבת ללימן -תחבורה  •

 חזית הים •

 תכנון ובניהנציג בוועדת  •

 פורום איכות סביבה במועצה •

 תכנית לביא לנחל געתון •

 קידום מרכז חקר והדרכה , מרכז ירוק להסברה ובית לפעילי סביבה. •

 קידום שיתופי ציבור •

 קידום מחלקה או תפקיד  במועצה לריכוז מאבקי סביבה. •

 כברי תתכנית לביא לנחל געתון ומעיינו. 4

החלק של מעיינות כברי הכולל בניה לגבי   יש הסכמה לגבי החלק של שיקום וקידום נחל הגעתון.  
מחד ומאידך גם הרבה יותר מסובך . יותר נכון להתחיל   . יש תחושה שזה פחות בפוקוס של קיימא

זור יתכנות מול טל חמי  ואולי גם רשות הניקוז.  לירון יעהעם הנחל עצמו.   לביא יבדוק המשך 
בהמשך  יציגבמידת הצורך לגבי השימוש של הקיבוץ במעיינות. לביא  ימשיך לעדכן את קיימא  ו

תכנית מעודכנת.  הרעיון  הוא שתיווצר הסכמה שקיימא עומדת מאחורי  הפרויקט  ובשאיפה שהוא 
 יקודם מול המועצה.

 רחל.–.  תקנה והוסיפה יובל -הביא לכתב

 

 


